
 

 

Concept-Besluitenlijst Auditcommissie 
 
Datum 5 juni 2018 

Tijd 19:30 - 22:00 

Locatie MBG022 

Voorzitter C. Nederhoff 

Secretaris: M. Klaassen Bos 

 
Commissieleden:  

 

R. Paarlberg 

J. Visser 

S. Visser 

A. Wakelkamp 

 

  

1 Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom. 

 
2 Vaststellen agenda 

 

 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3 Vaststellen concept -verslag d.d. 3 april 2018 

 

 

Het verslag wordt vastgesteld. 

4 Aanwijzen plaatsvervangend voorzitter 

 

 

De voorzitter vraagt aan de leden wie de rol van plaatsvervangend voorzitter wil 

opnemen. Mevrouw Wakelkamp antwoord hierop bevestigend. De auditcommissie 

wijst mevrouw Wakelkamp aan als plaatsvervangend voorzitter. 

 
5 

 

Voorbespreking behandeling accountant 6 juni 2018 

In de vorige vergadering is afgesproken dat het gesprek met de accountant op  

6 juni 2018 vandaag wordt voorbereid.  

 
De heer S. Visser verzoekt of de stukken van de jaarrekening op papier kunnen 
worden aangeleverd. Mevrouw Wakelkamp vult aan dat de jaarrekening het 
belangrijkste stuk is dat de auditcommissie behandeld. Hoewel zij beseft dat de iPad 
is geleverd om papierloos te werken, is het stuk dermate omvangrijk dat het op 
papier beter te verwerken is. Daarnaast speelt mee dat de jaarrekening vaak kort 
van tevoren wordt aangeleverd, geven de heer J. Visser en S. Visser aan. De 
secretaris gaat na of dit mogelijk is. 
 
De auditcommissie wil graag actief worden geïnformeerd over de lentenota, de 
zomernota en de herfstnota. Voor de auditcommissie is alleen een rol bij de 
jaarrekening. De nota’s dienen als ondersteunende documenten bij de jaarrekening. 
De secretaris zal de nota’s bij de ingekomen stukken aanbieden. 
 
Mevrouw Wakelkamp waardeert dat de jaarrekening meer in Jip- en Janneketaal is 
geschreven. In vergelijking met vorige jaren is ook beter beschreven wat er is 
gedaan. Geconstateerd wordt dat de jaarrekening veel afgebroken zinnen bevat. 
 
De jaarrekening en het accountantsverslag worden besproken en de vragen voor de 
accountants en de wethouder worden genoteerd. 
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180529 - 391 Rapportage onderzoeken doelmatigheid van verhuur van 
gemeentelijke accommodaties en doeltreffendheid van Voor- en Vroegschoolse 
Educatie (DOC-18-062784) 

Mevrouw Wakelkamp vraagt zich af wat er nu precies wordt verwacht van de 
auditcommissie. De voorzitter geeft aan dat als het college verbeteracties voorstelt, 
de commissie hier een standpunt over kan innemen, op dit moment ligt er alleen nog 
een rapportage met aanbevelingen. Het college komt nog met een reactie hier op. 
De heer J. Visser vraagt zich af of de VVE wel goed opgezet is. Het roept nogal wat 
vragen op. Is dit beleid wel goed opgezet?  

 
Er ligt nog geen raadsvoorstel. Het college komt nog met een reactie op de 
aanbevelingen. Besloten wordt om de reactie van het college af te wachten. 
 

7 

 

Voorstel vergaderdata  

Het vergaderschema wordt vastgesteld (zie bijlage). 
 

8 Rondvraag 

De auditcommissie is uitgenodigd voor P&C cursus. 
De 1e vergadering is op korte termijn, een aantal mensen kunnen niet. Wie kan gaat 
erheen. Leuk dat het georganiseerd wordt, het was prettig als van tevoren was 
gevraagd of de commissie ook beschikbaar zou zijn. 
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Sluiting 

De voorzitter dankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 


